
 

Tweede Commissie - Verslag van de vergadering 

kenmerk 2014/2decom15/01/2014 

betreft 2de commissie - persoonsgebonden materies 

       
 
Mevrouw Greet De Troyer, voorzitter van de 2de commissie, opent de 
zitting om 18.00. 
 

1. Goedkeuring van het verslag van 11 december 2013 
Geen opmerkingen. 
 

2. Patrimonium - Campus Henleykaai Gent – opdracht voor 
aanneming van diensten aangaande de brandveiligheid en 
diverse aanpassingswerken op de site: goedkeuring van 
bestek en raming, opdracht te gunnen bij wijze van open 
aanbesteding 
 
Raadslid Rik Franck vraagt of er aandacht geschonken werd 
aan isolatie bij deze werken. 
Gedeputeerde Peter Hertog deelt mee dat het in eerste 
instantie om werken i.v.m. de brandveiligheid gaat maar dat er 
ook van de gelegenheid gebruik gemaakt wordt om een aantal 
energetische werken en enkele waterbeheersingwerken uit te 
voeren. Geen volledige energieaanpassing wegens te duur 
maar wel enkele (o.m. isolatie binnenwerken, plaatsing 
radiatoren). 
Raadslid Rik Franck vraagt of de parking van Campus 
Henleykaai 's avonds toegankelijk kan zijn voor leden van de 
Provincieraad die concerten in het muziekcentrum Bijloke 
bijwonen. 
Gedeputeerde Peter Hertog neemt dit mee en onderzoekt de 
mogelijkheden. 
 

3. Patrimonium – PTI Hamme - Vernieuwen en reorganiseren 
nutsleidingen: goedkeuring van bestek en raming, opdracht te 
gunnen bij wijze van open aanbesteding 
 
Gedeputeerde Peter Hertog vult aan dat bij de bouw van het 
nieuwe atelier lassen en de nieuwe administratieve vleugel ook 
vernieuwde nutsleidingen nuttig zijn. 
Geen opmerkingen verder. 
 

4. WMD - Jaarlijkse actieplannen – actieplan 2014 onderwijs: 
goedkeuring. 
 
Geen opmerkingen.  
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5. APB De Gavers: Vaststelling van de statuten in 
overeenstemming met het Provinciedecreet en opheffing van 
de statuten van 17 februari 2005 zodra de nieuwe statuten 
uitvoerbaar zijn 
 
Gedeputeerde Peter Hertog deelt mee dat er geen inhoudelijke 
wijzigingen zijn. Het gaat enkel om aanpassingen aan het 
Provinciedecreet. De Raad van Bestuur keurde deze teksten 
reeds goed.  
Raadslid Liesbet Nys informeert naar de overheveling van het 
personeel.  
Gedeputeerde Peter Hertog deelt mee dat dit reeds in orde 
was. 
 

6. APB De Gavers: Goedkeuring van het meerjarenplan 2014 – 
2019 (strategische en financiële nota) en van het budget 2014 
(beleidsnota en financiële nota). 
 
Geen opmerkingen. 
 

7. APB De Gavers 
a. Evaluatie van de uitvoering van de 

beheersovereenkomst 2004 – 2012: 

b. Kennisneming van het door de Raad van Bestuur 
vastgestelde evaluatieverslag 

c. Verderzetting van de verzelfstandiging van het bedrijf 
met opmaak van een nieuwe beheersovereenkomst 
 

Geen opmerkingen. 
 

8. Thuis voor een beeld, editie 2010 – opstalrecht - Laarne: 
machtiging van de deputatie voor het kosteloos in opstal 
nemen van een onroerend goed waarop het beeld geplaatst 
werd 
Geen opmerkingen. 
 

9. Monumentenwacht Oost-Vlaanderen vzw 
a. Overname door de 5 Vlaamse provincies: 

b. goedkeuring van de toetreding 

c. aanduiding van een vast vertegenwoordiger in de 
Algemene Vergadering en de Raad van Bestuur en van 
een eerste en tweede plaatsvervangend lid 
 

Geen opmerkingen. 
 

10. Orthodoxe kerkfabrieken - Apostel Andreas Gent 
a. Goedkeuring van het meerjarenplan 2014 – 2019 

(financiële nota, strategische nota en afsprakennota) 

b. Akteneming van het budget 2014 
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Raadslid Kurt Moens suggereert dat er bij herbestemming 
van liturgisch kerkelijk patrimonium ook voorwerpen 
betrokken zijn die eventueel kunnen voor "herbruik" in 
aanmerking komen. Hij denkt aan altaarlinnen, 
wierookvaten e.d.m. 
Gedeputeerde Jozef Dauwe stelt dit een zeer goed idee te 
vinden en de nodige contacten binnen de sector hierover 
persoonlijk te zullen bevragen. 
Raadslid Rik Franck stelt voor de metropoliet uit te nodigen 
op de nieuwjaarsontvangst  van de "Gestelde Machten". 
Gedeputeerde Alexander Vercamer deelt mee dat voor 
deze ontvangst alle protocollaire lijsten i.v.m. korps 
voorrang en persoonlijke voorrang worden opgevolgd. 
 

11. Regiogerichte ontwikkelingssamenwerking: verderzetting van 
de samenwerking en goedkeuring van de 
samenwerkingsmodaliteiten in Ecuador, provincie Esmeraldas, 
in Filippijnen, Cordilleraregio en in Rwanda, provincie du Sud 
 
Raadslid Rik Franck vraagt of het geplande overleg tussen het 
beleid en de commissie Noord-Zuid er gekomen is. 
Gedeputeerde Eddy Couckuyt antwoordt bevestigend. 
Mevrouw de voorzitter Greet De Troyer vat samen: 
basissubsidie van 10.000 € naar 8000 € en voorrang voor 
Rwanda. 
 
 

12. Noord-Zuidsamenwerking - Subsidiereglement: vaststelling van 
het reglement tot subsidiëring van Zuidprojecten met draagvlak 
in Oost-Vlaanderen, inwerkingtreding op 01 februari 2014 en 
opheffing van het desbetreffend reglement van 17 maart 2010 
 
Raadslid Tim Moens merkt op dat de laagst mogelijke subsidie 
in dit systeem 3000 € is, wat hij te weinig acht om relevant te 
zijn. 
Hij stelt tevens voor de termijnen voor indienen te vervroegen 
zodat initiatiefnemers sneller voor aanvang van een project 
met een juist budget kunnen werken. 
Gedeputeerde Eddy Couckuyt stelt dat het "doelpubliek" 
bestaat uit verenigingen die met vrijwilligers werken en die 
plannen niet zo lang op voorhand. Ze worden wel via vorming 
begeleid in de opmaak van projecten opdat men aanvragen 
voor voldoende grote, duurzame en effectieve projecten zou 
kunnen ondersteunen. Ook meerjarige projecten kunnen aan 
bod komen, echter steeds na tussentijdse evaluatie. 
Raadslid Tim Moens merkt op dat dit reglement een 
"Noordwerking" vereist, waardoor "donorgeld" naar deze 
werking kan gaan in plaats van naar het Zuiden. 
Gedeputeerde Eddy Couckuyt stelt dat het "zoeken naar 
draagvlak" moet worden aangemoedigd en geen extra werklast 
voor de vrijwilligers hoeft te zijn. 
Mevrouw de voorzitter Greet De Troyer vat samen dat het 
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verscherpen van het draagvalk de interpretatie is van wat 
onder een "actiever beleid" verstaan wordt. 
Raadslid Tim Moens merkt nog op dat de website duidelijker 
richtlijnen voor internetafnemers zou kunnen bevatten. 
Gedeputeerde Eddy Couckuyt meent dat doordat de doelgroep 
gekend is en vorming krijgt dit niet direct een meerwaarde 
inhoudt. 
Raadslid Tim Moens vraagt naar de reden van de beperkingen 
voor ondersteuning van infrastructuurwerken tot 1000 m². 
Gedeputeerde Eddy Couckuyt stelt dat in deze 
projectenregeling kleine infrastructuurwerken in functie van het 
project kunnen maar geen grote. 
Raadslid Tim Moens vraagt naar de reden van de vereiste een 
zetel te hebben in Oost-Vlaanderen. 
Gedeputeerde Eddy Couckuyt stelt dat dit is om 
"subsidieshoppen " tegen te gaan. Ook feitelijke verenigingen 
kunnen op dit reglement een aanvraag doen doch ze moeten 
voldoende sterk zijn om een project te kunnen realiseren. 
Raadslid Tim Moens suggereert een verplichte verzekering 
voor schade aan derden te eisen. 
Gedeputeerde Eddy Couckuyt deelt mee actief de betrokken 
initiatiefnemers te zullen wijzen op de gratis 
vrijwilligersverzekering van de Provincie. 
Raadslid Tim Moens wil weten waarom Roemenië niet in dit 
reglement werd opgenomen. 
Gedeputeerde Eddy Couckuyt deelt mee dat de werking rond 
Oost-Europa onder een apart reglement valt. 
 

13. Erediensten - Islamitische geloofsgemeenschap Tevhid Camii 
(Gent) 

a. Goedkeuring van het meerjarenplan 2014 – 2019 
(financiële nota, strategische nota en afsprakennota) 

b. Akteneming van het budget 2014 
 

Raadslid Kurt Moens merkt op dat deze vereniging een mooie 
Nederlandstalige website heeft, wat aan de vereniging zal 
meegedeeld worden. 
 

14. Overzicht Tim Moens: Overzicht onderdelen ter realisatie van 
de 0,7 % van het budget voor ontwikkelingssamenwerking 
 
Er werd een gedetailleerd overzicht met de budgetten 2014 
beleidsveld 0160- Hulp aan het buitenland bezorgd. 
Gedeputeerde Eddy Couckuyt stelt dat 0,72% van het totale 
exploitatiebudget naar ontwikkelingsamenwerking gaat 
waardoor de in de Provincieraad afgesproken lijn 
aangehouden blijft. 
  

15. Varia 
Raadslid Gerda Zenner-De Gryze volgde de studienamiddag 
"flankerend onderwijsbeleid". Ze vond het heel interessant 
inclusief de tentoonstelling over enkele projecten in het PAC. 
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Ze stelt voor volgende vergadering van de commissie te 
organiseren in het PAC zodat de tentoonstelling kan bezocht 
worden. Dit voorstel wordt door de voorzitter aanvaard. 
Voorzitter Greet De Troyer sluit de vergadering met een 
dankwoord om 19u. 

 
Gent ,17 januari 2014

De secretaris     De voorzitter    

Carine Stevens   Greet De Troyer 

 
 
 


